
國立臺灣大學教務處主政深耕計畫 (L3/L6) 專用
This form is used exclusively for the Higher Education Sprout Project (L3/L6),

Office of Academic Affairs, National Taiwan University

同意書
Letter of Consent from the Home University

茲同意本校學生在貴校執行之計畫項下擔任
We hereby consent to the participation of our student,
named below, in the following project implemented at
your Institution.

參與計畫名稱及編號 (Project Name and Number)：
  

計畫主持人 (Project Director)：
  

學生姓名 (Student’s Name)：
  

就讀系所及年級 (Student’s Department/Institute and Year)：
  

    此致
Sincerely,

國 立 臺 灣 大 學
National Taiwan University

    系所戳章 (Seal of Department/Institute)：               
yyyy 年 mm 月 dd 日

*本同意書一式 4 份，由雙方及計畫執行單位各自存乙份，另請檢附乙份同意書併「國立臺灣大
學教務處主政深耕計畫勞僱型兼任行政助理申請書」或「國立臺灣大學教務處主政深耕計畫
臨時工(或工讀生)聘僱申請書」送至教務處辦理審核。
There shall be four identical copies of this consent form, with the two academic institutions each retaining one copy and the
project implementation unit retaining one copy. The fourth copy shall be submitted to the Office of Academic Affairs for
approval, along with the “Application Form for Employee-Based Part-Time Assistants for the Higher Education Sprout Project
Administered by the Academic Affairs Office, National Taiwan University” or the “Application Form for Temporary/Student
Workers for the Higher Education Sprout Project Administered by the Office of Academic Affairs, National Taiwan University.”

□兼任行政助理
Part-Time Administrative 
Assistants

□臨時工（或工讀生）
Temporary/Student 
Workers


